
 

 

 

 
 

Beste ouders, 

 

Het is een traditie geworden om vanuit de Kwadraatafdeling twee keer per jaar u op de 

hoogte te houden middels een nieuwsbrief. Hierin kunnen we 

vaak iets dieper ingaan op actuele ontwikkelingen.  

 

Het onderwijs op de kwadraatafdeling wijkt af van het 

reguliere, ons meer bekende onderwijs. Op de 

kwadraatafdeling wordt dit reguliere programma gecompact 

en is er juist meer aandacht voor verdieping, samenwerken, 

leren leren en doorzetten. Daarnaast is er meer aandacht 

voor de executieve functies. 

 

Wij kunnen ons voorstellen dat u om die reden af en toe wat 

extra informatie hierover op prijs stelt. 

Veel leesplezier gewenst, namens het kwadraatteam,  

Mariëlle Timmerman & Gert Egberts 

 

 

Regelmatig horen we van onze leerlingen dat het niet leuk is om weer hetzelfde te moeten doen, 

om weer bijvoorbeeld te gaan oefenen met de tafels, de werkwoorden, de begrippen van 

Chinees of Duits, etc, etc. Voor een aantal kinderen is dit vervelend en daarom vaak ook een 

uitdaging die lastig is om uit te voeren. Toch geloven we in het zogenaamde automatiseren. We 

geloven dat het goed is om bepaalde vaardigheden, strategieën te blijven herhalen. 

Daarnaast weten we ook dat het vaak lastig is om een juiste balans 

te vinden in het aanbieden van nieuwe lesstof tegenover het 

aanbieden van lesstof wat herhaald dient te worden. Leerlingen 

met een hoogbegaafd profiel hebben het vermogen om snel, soms 

uiterst snel tot de essentie van zaken te komen, te kunnen 

abstraheren en te kunnen samenvatten. Een mogelijk probleem 

wat hieruit kan ontstaan is het feit dat hij / zij zich verwerpt tegen 

details, zich verzet tegen het herhaald oefenen en hij / zij zet dan 

vaak vraagtekens bij de ingezette onderwijsmethode. In de klas 
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gebruiken we dan wel eens de term geitenpaadje / snelweg Als een bepaalde kennis vergaard is, 

als er door de leerkracht zojuist iets is uitgelegd, dan is dit nog niet geleerd. De kennis heeft wel 

de hersenen bereikt, maar is in de hersenen nog geen toepassing geweest. Nog geen herhaling, 

nog geen automatisme. “Dat weet ik al” is dan voor de leerkracht een vaak gehoorde opmerking. 

Het geitenpaadje is inderdaad ontstaan, nu zal er gewerkt moeten worden aan het aanleggen 

van een snelweg. Het pad dient dus vaker bewandelt te worden zodat het breder, vlakker en 

vlotter wordt en eigenlijk een soort snelweg wordt. Het is telkens weer voor de leerkracht een 

uitdaging om hierin goed te zien / herkennen of daadwerkelijk we bij een leerling kunnen 

spreken over een geitenpaadje of over een snelweg. 

Matific 

Op basis van  ervaringen die we in het eerste gedeelte 

met u deelden hebben we in dit schooljaar een start 

gemaakt met een andere rekenmethode. Het is een 

rekenplatform die al in vele andere landen wordt 

toegepast maar waarin Nederlandse scholen nog niet 

zo heel veel ervaring hebben. De methode heet 

Matific. De leerlingen kregen gedurende een aantal 

weken een inlogaccount om zo digitaal allerlei rekenvaardigenheden te automatiseren. We zien 

dit platform nog niet als een eventuele vervanger van de huidige rekenmethode ( Gynzy) maar 

wat we wel gezien hebben, was een groot enthousiasme bij de kinderen! Dit schooljaar zal er 

vanuit het team een evaluatie komen. Meer informatie over dit rekenplatform is te verkrijgen via 

deze link: 

https://www.matific.com/nl/nl/home/ 

Ontwikkelingen portfolio 

Elke school heeft als bepalende leidraad een schoolwerkplan ontwikkeld. U kunt dit zien als een 
soort afsprakenboek waarin we als vereniging / school / leerkracht heel mooi en duidelijk 
hebben verwoord wat de doelen zijn voor een periode van 4 schooljaren en waarom we juist 
voor die doelen hebben gekozen. Voor de komende 4 jaren zijn we al druk in overleg geweest. 1 
van de momenten waar bijvoorbeeld alle leerkrachten van de stichting mochten meepraten 
vond plaats in het begin van dit schooljaar. Alle scholen van Kindpunt waren die dag gesloten 
omdat de leerkrachten bijeen waren gekomen in de Kruiskerk te Meppel. We mochten samen op 
reis, een reis van 4 jaren en wat wil je in die nog voor je liggende schooljaren meegeven aan je 
leerlingen, laten zien in je lesstofaanbod. Voor ons is het erg belangrijk dat we de drie pijlers 
waar De Akker reeds op heeft ingezet te blijven waarborgen: Zelfbewust, Zelfstandig, 
Zelfverantwoord. Inderdaad met hoofdletter geschreven omdat dit drie waarden zijn die we 
sterk terug willen laten komen in alles wat we doen. Mede daarom hebben we dit schooljaar 
kritisch gekeken naar bijvoorbeeld de rapportage van onze school. Twee keer per jaar ontvangt u 
van ons een rapport met daarin de vorderingen van uw zoon of dochter. De vraag die we  hierin 
stelden was in hoeverre dit rapport nog voldoet aan de eerder 3 genoemde waarden. Vanuit die 
gedachte zijn we gaan nadenken over een portfolio. Een aantal leerkrachten hebben hierin het 
voortouw genomen en hebben een commissie gevormd en vanuit deze commissie steeds 

https://www.matific.com/nl/nl/home/


voorstellen gedaan om als geheel team beslissingen in te gaan 
nemen. Nu zijn we op een punt aangekomen waarin u, als ouder, 
ook kunt zien welke  stappen hierin gezet zijn. De komende tijd, 
als pilot, zal elke leerling zelfstandig, zelfbewust en 
zelfverantwoord een invulling gaan geven in een nieuwe manier 
vanhet volgen van het leerproces. Met een zogenaamd digitaal 
portfolio zal stapsgewijs steeds meer zichtbaar worden waar uw 
zoon of dochter zich in zijn ontwikkeling bevindt en voor ons nog 
belangrijker hoe hij / zij zichzelf daarin ziet staan! Als een soort 
pilot is gekozen voor de werkwijze van mijnrapportfolio. Een instelling die in de afgelopen jaren 
veel ervaring heeft opgedaan met het neerzetten van een goed (digitaal) portfolio. In de 
onderstaande link zal u vast en zeker meer duidelijk worden waarom we voor deze manier van 
“rapporteren” hebben gekozen.  

https://youtu.be/OCpax0tlCno 

Nogmaals, we zijn hierin nog aan het ontwikkelen, nog aan het vergaderen en overleggen. Er is 

nog niets definitiefs. Waar we in ieder geval van overtuigd zijn is dat we samen willen gaan 

werken aan een ander rapport; een portfolio! 

 

We hopen dat u met deze nieuwsbrief weer een beetje op de hoogte bent van wat onder andere 

in deze periode zich (heeft) af(ge)speelt. 

Mocht u hierin nog vragen / opmerkingen hebben, dan horen we dat graag. 

Voor nu:  

Mede namens het team van onze Kwadraatafdeling, een hele fijne en  welverdiende Kerst 

vakantie toegewenst en tot het volgend jaar! 

Mariëlle Timmerman en Gert Egberts 

 

https://youtu.be/OCpax0tlCno

